

2017-2018

Methods of payment for school fees

- Cash deposite in EGP may be deposited directly into the school's NBE account #1143060459270600026
- Egyptian local checks in Egyptian pounds and cash payment may be paid at the AISE business office during normal business hours (8:30am--3:30pm).
- **No credit or debit card payments.**
- EGP. Bank transfers may be sent to our CIB bank account # **100022268869.**
- When depositing or wiring money into our bank accounts, you must put the student's name and ID number in the notes section of the deposit form. The ID number is available from the admissions office. Kindly send the transfer or deposit notification to our Business Office.

اساليب سداد الرسوم الدراسية

-السداد النقدي بواسطة الجنيه المصري يكون بالإيداع بحساب المدرسة رقم بالبنك الاهلي
1143060459270600026 المصري.

- السداد بالشيكات المحلية بالجنيه المصري او السداد النقدي بالجنيه المصري يكون بالأدارة المالية
بالمدرسة من الساعة 8:30 صباحا حتى 3:30 مساء.

- لا يتم السداد باستخدام كروت الائتمان او الكروت البنكية الاخرى.

- السداد عن طريق التحويل البنكي يكون على حساب المدرسة رقم

100022268869 بالبنك التجاري الدولي.

- في حالة الإيداع النقدي بحساب المدرسة بالبنك او التحويل البنكي فمن الضروري كتابة اسم
الطالب ورقم تسجيله بالمدرسة والذي يمكن الحصول عليه من قسم التسجيل وارسال نموذج التحويل
او الايداع للادارة المالية..